

2019 Church Theme:

WVCAC Vision Statement

Our church vision is to become a cross generation, multi-cultural church fulfilling God's Great Commission. The Chinese and English speaking congregations will unite together without division to achieve that vision in the community we serve.

Announcement

Welcome

Thanks God we have Rev. Clement Lam as our guest speaker today. May God bless him.

Watch "Super Bowl" together

Today at 3:00pm, we will watch "Super Bowl" game together at church. We will have snack provided. Encourage to invite friends to join.

Combined Worship Service

Next Sunday (2/10) will be a Combined Worship Service and we will have the Certificate Presentation Ceremony for Pastor Jason and Pastor Lewis during the combined service. Welcome everybody to join.

Congregational Meeting - 2018 Financial Report

Next Sunday, (2/10) after English worship (10:40am) in the Sanctuary, all church members please attend to cast your vote.

Chinese New Year Luncheon

Next Sunday, (2/10) 12:15 pm at Social Hall. Adults \$8.00, Kids (4-10) \$5.00. Please contact Betty Sung for tickets.

Carpenter Fun Shop update

CFS will have "Cooking" time in the Social Hall today, welcome all kids to join.

Nomination Committee update

Nomination Committee Election will be held on March 10th Sunday. Feb 17th & 24th Sundays, we will be passing out and collecting the Nomination Committee form. If you have any potential candidate, please fill out and let the Board members know.

Finance Dept update

Church has set up a charity account with Amazon Smile and will receive donation from Amazon Smile if brothers and sisters make their purchase and choose WVCAC as their Charity organization. Details please refer to insert or contact Eliza Cheong.

Joint Prayer Meeting on Wed night

This Wed (2/6) 7:30pm-8:30pm at Social Hall and will be led by Dennis Leung. Encourage everybody to come and pray for our church ministries.

Line Dance & U-Jam

Line Dance and U-Jam have back to their regular hours. Line Dance 1st, 3rd and 5th Sat morning. U-Jam 2nd & 4th Sat morning. Welcome to invite friends.

Awana

Awana will be on the 1st and 3rd Sat 7:00pm at Social Hall each month. Welcome to invite kids to join. Details please contact Emma Luo.

2019 年教會主題

恩泉谷宣道會異象:

我們的異象是成為一個跨越不同年代和具有多種文化的教會，成全神的大使命。說英語和說華語的會眾聯合一起，無分彼此，在我們服務的社區中成就這異象。

《家事分享》

- 感謝神帶領林錦銘牧師在我們當中證道，願神祝福他。

- “齊齊觀看超級盃”將於今天下午 3:00 在教會舉行，我們將一起觀看“超級盃”球賽，並有茶點招待，鼓勵邀請朋友參加。

- 聯合崇拜將於下主日(2/10)舉行，屆時我們將有蘇牧師及羅傳道的按立證書及同工證書頒發典禮，歡迎弟兄姊妹參加。

- 會友大會 - 2018 年財政報告將於下主日(2/10) 崇拜後舉行，請本會責任會友留步參加。

- 全教會農曆新年聚餐將於下主日(2/10) 中午 12:15 在副堂舉行，午餐費用為: 成人\$8.00，童(4-10) \$5.00，崇拜後請與 Betty Sung 姊妹登記。

- 提名委員會選舉將於 3/10 日(主日) 舉行，2/17 日及 2/24 日將派發及收取提名表格，如有合適人選請填寫表格並與執委會聯絡。

- 教會在 Amazon Smile 購物網站成立了一捐款戶口，弟兄姊妹購物時可選擇本教會作慈善捐獻，詳情請參考夾頁或與張梁月梅姊妹聯絡。

- 木匠樂園今天在副堂有天才小廚師時間，歡迎小朋友參加。

- 每月第一個週三晚將有聯合祈禱會，一起為教會各事工禱告，本週三 (2/6) 晚 7:30-8:30 在副堂舉行，由 Dennis Leung 弟兄帶領，鼓勵弟兄姊妹參加。

- 排舞班及 U-Jam 健康舞已回復正常時間舉行，排舞班於第一、三及五個週六早上舉行，U-Jam 於第二及四個週六早上舉行，歡迎邀請朋友參加。

- Awana 於每月第一及第三個週六晚 7:00-9:00 舉行，歡迎小朋友參加，詳情請與 Emma Luo 姊妹聯絡。

恩泉谷宣道會

West Valley Christian Alliance Church

2/3/2019 9:30am – 10:55am

聖餐的意義：是讓信徒記念主耶穌基督在十字架上的流血犧牲，願意過聖潔順服的生活與主聯合、與人合一，並殷勤作主工，等候主再來。歡迎凡信主及已接受水禮的基督徒一同參與。若你未信主或未接受水禮，請你暫時觀禮，我們祈求有一天你也能按照耶穌的吩咐來參與聖餐的儀式。

中文堂主日崇拜

襄禮：彭辛婉雯姊妹, 尹蔡韻鈿姊妹, 溫紹節弟兄

	本週(二月三日) 聯合聖餐崇拜	下週(二月十日)聯合崇拜 會友大會 - 2018 財政報告
證道	林錦銘牧師	江錦強牧師
翻譯	梁天生弟兄	郭張美英姊妹
主席	溫嘉穎弟兄	梅文俊弟兄
敬拜	張永耀弟兄	梁智邦弟兄
招待	簡耀威弟兄, 簡梁寶雯姊妹	簡耀威弟兄, 簡梁寶雯姊妹
影音	楊賴燕微姊妹, 黃立彪弟兄	金佳穎姊妹, 王國良弟兄
國語翻譯		嚴珮芸姊妹
茶點	簡耀威弟兄	梁智邦弟兄

The meaning of Holy Communion:

Is to remember the sacrifice of Jesus Christ on the cross. We welcome all believers who have been baptized and are in good standing with your local church to participate with us. If you are not yet a believer or have not been baptized, please let the bread and the cup pass. It is our prayer that you will confess Christ as your Lord and Savior and join us in communion next time.

Sunday Worship Helpers

Communion Stewards: Carsya Pang, Emily Yin, Jet Wan

	Feb 3 rd Holy Communion Combined Worship	Feb 10 th Combined Worship Congregational Meeting
Sermon	Rev. Clement Lam	Rev. Wilfred Kong
Interpreter	Tin Sang Leung	Amour Kwok
Presider	Carey Wan	Derek Mui
Praise	Dennis Cheong	Dennis Leung
Usher	Ken & Pollyanna Kan	Ken & Pollyanna Kan
Audio/Visual	Bill Huang, Nancy Young	Alfred Wong, Flora Kam
Refreshment	Kenneth Kan	Dennis Leung

Praise 敬拜讚美.....Dennis Cheong 張永耀弟兄

Pastoral Prayer 牧禱.....Pastor Jason 蘇在賢牧師
Pastor Xuxan Luo 羅旭旋傳道

Sermon 證道:Rev. Lam 林錦銘牧師
Interpreter: Tin Sang Leung 梁天生弟兄

Cherish 珍惜

Psalm 詩篇 90

Holy Communion 聖餐.....Rev. Lam 林錦銘牧師

Praise 唱詩: *Amazing Grace* 《奇異恩典》

Welcome 歡迎..... Carey Wan 溫嘉穎弟兄

Offering & Announcement 奉獻/報告..... Carey Wan 溫嘉穎弟兄

Benediction 祝福.....Rev. Lam 林錦銘牧師

主任牧師(暫代): 江錦強牧師 Rev. Wilfred Kong 408-439-0467 revwilfredkong@gmail.com

英文部牧師: 蘇在賢牧師 Pastor Jae H. So 408-244-9225 jason.so@wv-cac.org

中文部實習傳道: Pastor Xuxan Luo 羅旭旋傳道 408-244-9225 lewis.luo@wv-cac.org

行政秘書: Betty Sung 宋家慧姊妹 408-244-9225 betty.sung@wv-cac.org

教會地址: 3003 Moorpark Avenue, San Jose, CA 95128 408-244-9225

網址: <http://www.westvalleyalliance.org>